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Już jutro pojedynek z Parmą. Dlatego też, Rudi Garcia odbył tradycyjną

przedmeczową konferencję prasową. 

 

Pułapki meczu z Parmą?

- Udajemy się na wyjazd, aby zagrać przeciwko Parmie, która zawsze grała dobrze w

piłkę, która zdobyła dużo bramek i straciła dużo. Dla nas jest to mecz, w którym

zrobimy wszystko, aby wygrać, wiedząc, że wygrywanie na wyjeździe jest zawsze

trudne.

 

Wielu graczy jest kontuzjowanych. Paredes jest gotowy?

- Tak, tak, bardzo się poprawił, jest na poziomie innych.

 

Ośmiu kontuzjowanych po urazie De Rossiego, zdarzyło się to kiedyś w

twojej karierze?

- Nie wiem czy się zdarzyło, ale może się zdarzyć. Dlatego zbudowaliśmy szeroką

kadrę, wiedzieliśmy, że może się to zdarzyć z tyloma rozgrywanymi blisko meczami.

We Francji mówimy na to "prawo serii". Wypada pierwszy gracz, potem drugi, trzeci,

czasami czwarty. Jestem przekonany, że również jak z Cagliari, wejdą gracze, którzy

dadzą to, co mają najlepsze, nie zmieniając siły drużyny.

Nainggolan może zagrać piaty mecz z rzędu?

- Mieliśmy szczęście grać co cztery dni, a nie co trzy. Wszyscy gracze są gotowi, aby

jutro zagrać. Zobaczymy po Parmie. Jedną z rzeczy, które biorę pod uwagę, jest

forma graczy, a Radja jest jednym z najlepszych, nie tylko na boisku, ale także na

treningu. Moi gracze muszą być dobrzy na treningach, muszą być w formie, gdy

wracają po urazach, muszą być profesjonalistami w życiu prywatnym.

Jak zmienia się Roma bez De Rossiego? Uspokoiły ciebie słowa Pallotty w

sprawie Strootmana?

- Jestem pierwszym, który mówi, że kluczową rzeczą jest zatrzymanie najlepszych

graczy w mercato. Zbudowaliśmy tak pomoc, aby mieć po dwóch graczy na każdej

pozycji. Seydou grał świetnie na tej pozycji w Lidze Mistrzów. De Rossi jest ważnym

graczem, ale teraz musi się wyleczyć, czekamy na niego po przerwie
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reprezentacyjnej, aby nie ryzykować. W środku pola mamy wiele rozwiązań.

 

W czym zespół się poprawił?

- Kadra nie jest ta sama i spędziliśmy ponad rok życia razem i ponad rok wspólnych

meczów. Zespół się poprawił, udowodnił wielką dojrzałość, zwłaszcza w meczu z

Cagliari, gdzie po dwóch bramkach pokierował meczem. Należę do tych, którzy

mówią, że musimy być skoncentrowani na kolejny meczu, musimy za każdym

razem umieszczać na murawie te same rzeczy, bez myślenia o innych spotkaniach.

Zespół musi wykazać takie same pragniene wygrywania jak na początku sezonu.

 

Ljajic ma mało zaufania wśród otoczenia. O co poprosiłeś piłkarza?

- Od początku przygotowań Adem jest graczem, który pracował lepiej od innych z

każdego punktu widzenia. Grał trochę w pierwszym składzie lub wchodził w trakcie

meczu, jest utalentowanym, ważnym piłkarzem. Nie mamy w kadrze innego gracza

o takim profilu. Z Ademem mamy na boisku zawodnika, który może być miażdżący

indywidualnie i we wspólnej grze z zespołem. Bardzo na niego stawiam i czekam, że

wszyscy zrozumieją, że jest graczem na wysokim poziomie. Mam do niego dwustu

procentowe zaufanie, potrzebuje zaufania wszystkich.

 

Jak przeżywacie maraton?

- Różnicą między poprzednim a tym sezonem jest to, że gramy co trzy dni. Trzeba

się dobrze wysypiać, uważać na odżywianie i uzupełnianie płynów. Mam

doświadczonych graczy, ale również młodych, którym ważne jest dawanie

wskazówek.

Jak ważny może być moment, w którym jesteśmy przy czwartym meczu

ligowym i drugim meczu Ligi Mistrzów?

- Koncentrujemy się na Parmie, idziemy dalej i sądzę, że sposób kierowania drużyną

nie jest zły. Po meczu może zdarzyć się wszystko, nie możemy robić kalkulacji przed

innymi spotkaniami.
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Reakcja Destro?

- Rozmawiałem z Destro. To, co powiedział mi przed zespołem jest sprawą szatni, to

tylko epizod.

 

Gdy graliście, nie było mocnych na Romę, według ciebie nie ma też wśród

wielkich?

- Fiorentina jest naprawdę mocna, w lidze nie ma łatwych meczów, rywale mają

zawsze swoje walory. Jeśli mecz wydaje się łatwy, to dlatego, że byliśmy świetni i

spotkanie stało się łatwe. Z Empoli było ciężko, ale wygraliśmy. Mamy wielkie

ambicje, każdego dnia i w każdym meczu robimy wszystko, aby zdobyć trzy punkty.

 

Za tydzień City. Iturbe będzie gotowy?

- Manuel biega oddzielnie, ma problem mięśniowy, który normalnie nie jest

problemem. Musimy uważać na to, aby nie wpuszczać na boisko graczy, którzy nie

są gotowi na sto procent. Jest młody, ma wielkie pragnienie powrotu, ale musi być

gotowy w stu procentach. To samo tyczy się Castana, jest wojownikiem i ma wielkie

pragnienie powrotu, jednak chcę, aby był gotowy w stu procentach. Manuel jest

młody, nie ma wielkiego doświadczenia, jeśli chodzi o kontuzje, więc zrobimy

wszystko, aby być ostrożnymi i nie ryzykować z żadnym z graczy.

Przy braku De Rossiego są mniejsze szanse na oglądanie razem Tottiego i

Destro? Holebas?

- Holebas jest gotowy, jest ważnym graczem. Wiemy, że przybył w związku z długim

urazem Balzarettiego, w niedzielnym meczu widzieliśmy również Emanuelsona,

który mi się podobał. Jose jest gotowy, na szczęście mam wiele wyborów. Mattia

mógł zdobyć wiele goli w zeszłym sezonie, grając u boku Tottiego. Wystawiam na

boisko najlepsza trójkę atakujących na dany mecz. Podobają mi się akcje w

trójkącie, przedostatnie podanie Gervinho, ostatnie podanie Florenziego do Destro.

To samo może być z Ljajicem, Tottim i Sanabrią, gdyż potrzebujemy również ich.
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